
PROTOKÓŁ NR XXV/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 14 listopada 2012 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Wojciech Smoliński 
Skarbnik Gminy Żmigród              Anna Dobrowolska 
Pracownicy urzędu oraz goście ( lista obecności, jako załącznik nr 2). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył obrady wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował do obecnych na sesji pytanie        
w sprawie ewentualnego wniosku o zmianę porządku obrad. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród 
- wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały nr 12 w sprawie 
uchwalenia regulaminu Targowiska ”Mój Rynek” w Żmigrodzie. Projekt uchwały 
został omówiony przez komisje Rady Miejskiej. 
-wniósł o zmianę kolejności punktów porządku obrad i tak: 

pkt 5 w sprawie wystąpienia Pana Jarosław Perduta Rzecznika Prasowego z Biura 

Wojewody Dolnośląskiego Urząd Wojewódzki we Wrocławiu, który przedstawi temat: 

Informacja dotycząca zmiany sposobu nadawania sygnału telewizyjnego w zakresie 

zamiany techniki analogowej na cyfrową oraz wskazania potencjalnych konsekwencji 

tego procesu dla mieszkańców Gminy Żmigród., jako pkt. 6, a pkt 6 „Informacje i 

sprawozdania”, jako pkt?5. 

Radni nie wnieśli innych wniosków do porządku sesji.    

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie porządku obrad ze 
zmianami zgłoszonymi przez Pana Roberta Lewandowskiego Burmistrza Gminy 
Żmigród. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosów „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych o podanie kandydatur 
na Sekretarza sesji Rady Miejskiej. 
Radna Maria Rybka zgłosiła kandydaturę Radnej Joanny Marii Kantor.  
Radna Joanna Maria Kantor wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza obrad.  
Radni 14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali Radną Joannę Marię 
Kantor Sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 



Podjęcia uchwał: 
Projekt uchwały nr 1 w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/88/07 Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie z dnia 13 grudnia 2007 r. w sprawie zwolnień od podatków od 
nieruchomości na terenie Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosku.   
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.174.2012 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej, jako 
podstawę do obliczenia wysokości podatku rolnego na obszarze Gminy 
Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję. 
Na komisji Radna Maria Rybka Przewodnicząca Komisji Przemysły Handlu i Rozwoju 
Gospodarczego zgłosiła wniosek o pozostawienie z roku 2012 kwoty 55 zł za I 
kwintal żyta przyjmowanego do obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 
Żmigród na rok 2013. 
Wniosek ten otrzymał głosów n/w komisjach: 
w Komisji Socjalnej 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”, 
w Komisji Rolnej 3 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”, 
w Komisji Przemysłu 3 głosy „za”, 
w Komisji Budżetu 2 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący” 
Radna Maria Rybka Wiceprzewodnicząca rady i Przewodnicząca Komisji Przemysły 
Handlu i Rozwoju Gospodarczego postawiła wniosek o podniesienie z 55 zł na   57 zł 
za I kwintal żyta przyjmowanego do obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 
Żmigród na rok 2013. Proponowana stawka jest 4% wzrostem o stopień inflacji do 
stawiki obowiązujące w 2012 roku. Wiedząc o potrzebach budżetu gminy, Radna 
dodał, uważa, że wszystkie grupy społeczne są w stanie pomóc w jego budowie. 
Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał po głosowanie wniosek, który został 
postawiony na posiedzeniu komisji. 
1) wniosek o pozostawienie z roku 2012 kwoty 55 zł za I kwintal żyta przyjmowanego 

do obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Żmigród na rok 2013. 
Wniosek otrzymał: 0 głosów „za” 

   15 głosów „przeciw” 
    0 głosów „wstrzymujących” 

2) Wniosek o przyjęcie  57 zł za I kwintal żyta przyjmowanego do obliczenia podatku 
rolnego na obszarze gminy Żmigród na rok 2013. 
Wniosek otrzymał: 15 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 
                                       0 głosów „wstrzymujących” 
Radni nie zgłosili innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 
z przyjętym wnioskiem.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.175.2012 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję. 
Na komisji Radna Maria Rybka Przewodnicząca Komisji Przemysły Handlu i Rozwoju 
Gospodarczego zgłosiła wniosek o przyjęcie 4% wzrostu podatku od nieruchomości 
w roku 2013 w stosunku do roku  2012. 
Wniosek ten otrzymał głosów n/w komisjach: 
w Komisji Socjalnej 2 głosy „za”, 3 głosy „wstrzymujące”, 
w Komisji Rolnej  4 głosy „za” ,  
w Komisja Przemysłu 3 głosy „za”, 
w Komisja Budżetu 2 głosy „za” , 1 głos „wstrzymujący” 
Wniosek otrzymał : 15 głosów „za” 

   0 głosów „przeciw” 
   0 głosów „wstrzymujących” 

Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 
z przyjętym wnioskiem .  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.176.2012 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję. 
Na komisji Radny Damian Sułkowski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  
zgłosił wniosek o obniżenie kwot w pozycjach : 
§ 1 ust. 4 tabela  poz.29 było 2662,zł  na 2560 zł 
§ 1 ust.4  tabela  poz.31 było 2662,zł  na 2560 zł 
§ 1 ust. 6 tabela  poz.31 było 2104,zł  na 2023 zł 
§ 1 ust.6  tabela  nie mniej niż 40 ton było 2766,zł  na 2660 zł 
Wniosek ten otrzymał głosów n/w  komisjach : 
w Komisji Socjalnej 4 głosy „za”, 3 głosy „przeciw|” ,2 głosy „wstrzymujące”, 
w Komisji Rolnej 1 głos „za” , 4 głosy „przeciw” 
w Komisji Przemysłu 1 głos „za”,2 głosy ”przeciw” ,1 głos ”wstrzymujący” 
w Komisji Budżetu 3 głosy „za” , 1 głos „przeciw”. 
Radny Damian Sułkowski poinformował ,że w roku ubiegłym była zmiana uchwały 
w sprawie stawek podatku od środków transportowych, w tych czterech kategoriach,  
która  polegała na dostosowaniu stawek do stawek minimalnych . W tym roku 
ponownie są podnoszone stawki od środków transportowych. W związku z 
powyższym w porównaniu do roku 2010 jest to podwójna podwyżka w stosunku  do 
innych kategorii . Radny dodał, że jest to nieuczciwe traktowanie właścicieli  
pojazdów, którzy prowadzą działalność . Kontynuując temat radnych dodał, jeżeli we 
wszystkich uchwałach podatkowych wzrost jest o stopień inflacji,  dlaczego w 
podatku od środków transportowych podwyżka jest dwukrotna . Radny zaapelował 
do radnych o przyjęcie wniosku , który złożył . 
Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał po głosowanie wniosek , który został 
postawiony na posiedzeniu komisji . 
Wniosek o obniżenia kwot w pozycjach : 
§ 1 ust. 4 tabela  poz.29 było 2662,zł  na 2560 zł 
§ 1 ust.4  tabela  poz.31 było 2662,zł  na 2560 zł 
§ 1 ust. 6 tabela  poz.31 było 2104,zł  na 2023 zł 



§ 1 ust.6  tabela  nie mniej niż 40 ton było 2766,zł  na 2660 zł 
Wniosek otrzymał :   5 głosów „za” 

   7 głosów „przeciw” 
   3 głosy „wstrzymujące”. 

Wniosek nie został przyjęty. 
Radni nie zgłosili innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za” 
            0 głosów „przeciw” 
                              3 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.177.2012 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie opłaty za korzystanie z urządzeń znajdujących 
się na placu targowym i poboru. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję wraz z autopoprawkami wniesionymi do projektu 
uchwały przez Pana burmistrza Roberta Lewandowskiego. 
Pan Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy Żmigród poinformował o 
autopoprawkach wprowadzonych do projektu uchwały i tak ; 

 w § 1.1 pkt.1 od stanowiska zadaszonego z parkingiem było 60 zł proponuje się 
65 zł. 

 dodać w § 1 .1 pkt.3  o brzmieniu „od stanowiska położonego w innym 
miejscu utwardzonym , liczonym od 1 m2  - 5 zł ” 

Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 
z wniesionymi autopoprawkami .  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”),  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXIV.178.2012 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie stawki opłaty targowej oraz inkaso opłaty 
targowej  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję wraz z autopoprawkami wniesionymi do projektu 
uchwały przez Pana burmistrza Robert Lewandowskiego. 
Pan Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy Żmigród poinformował o 
autopoprawkach wprowadzonych do projektu uchwały i tak ; 

 w § 2.1 pkt.1 za stoisko zadaszone o powierzchni 3mx3m z parkingiem było 20 zł 
proponuje się  22 zł 

 w § 2.1 pkt.3 za stoisko zadaszone bez parkingu 3mx3m było 16 zł proponuje się  
18 zł. 

Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”),  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.179.2012 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że projekt uchwały został 
omówiony i skierowany na sesję bez wniosków.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 



             0 głosów „przeciw” 
                               2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.180.2012 
 

Projekt uchwały nr 8 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2012 i lata następne, 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że projekt uchwały został 
omówiony i skierowany na sesję bez wniosków.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.181.2012 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie przyznania pomocy finansowej dla Powiatu 
Trzebnickiego, 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosku.   
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”),  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.182.2012 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych numerem 
4/10,4/13 i 4/28 AM-3 obrębu Żmigród, 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że projekt uchwały został 
omówiony i skierowany na sesję bez wniosków.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”),  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.183.2012 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie nadania Statutu Zespołowi Placówek Kultury 
w Żmigrodzie . 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję wraz z autopoprawkami wniesionymi do projektu 
uchwały przez Pana Dariusza Skibę Dyrektora ZPK. 
Pan Dariusz Skiba  Dyrektor ZPK  poinformował o autopoprawkach 
wprowadzonych do projektu uchwały i tak ; 

 § 5 ust. 6 świetlice wiejskie działające na terenie Gminy Żmigród, prowadzone 
przez Zespół Placówek Kultury w Żmigrodzie , 

 § 6 ust.2/h współpraca z organizacjami pozarządowymi działającymi na rzecz 
rozwoju Gminy Żmigród, 

Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”),  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.184.2012 
 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie uchwalenia regulaminu Targowiska „Mój 
Rynek” w Żmigrodzie. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję wraz z autopoprawkami wniesionymi do projektu 
uchwały przez Pana Burmistrz Roberta Lewandowskiego . 
Pan Burmistrz poprosił Pana Artura Knappika kierownika Ref .AGN o przedstawienie 
wprowadzonych autopoprawek. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował o wszystkich 
wprowadzonych autopoprawkach i  tak: 

 w § 6 dodano ust.2, 5,6 o brzmieniu  
ust.2 Rezerwację miejsc prowadzi Inkasent, który pobiera opłatę w dniu 
dokonania rezerwacji ,  
ust.5 W miejscu zarezerwowanym sprzedaż należy rozpocząć najpóźniej o 
godz.800 w przeciwnym wypadku Inkasent może udostępnić miejsce innej osobie, 
ust.6 zakazuje się podnajmowania zarezerwowanych miejsc handlowych 
osobom trzecim, z wyłączeniem członków najbliższej rodziny, 

 w § 6 zmianie uległa numeracja ust. i tak: ust. 2 jest ust.3, a ust.3 jest ust.4  

 nowe brzmienie  § 11 pkt. 1/d papierów wartościowych i walut, 

 nowe brzmienia  § 11 pkt. 1/i towarów nie posiadających wymaganych oznaczeń 

i atestów ( w tym grzybów bez atestu rosnących w warunkach naturalnych)  

 nowe brzmienie  § 11 pkt 7 wprowadzania psów , za wyjątkiem psów 
uprzywilejowanych, bądź psa przewodnika osoby niepełnosprawnej ,   

Radny Damian Sułkowski w sprawie zgłaszanej uwagi dotyczącej wprowadzenia do 
regulaminu zapisu dotyczącego prowadzenia  na targowisku kontroli przez 
urzędników lub radnych. Brak takiego zapisu. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN wyjaśnił, że na komisji zostało  wyjaśnione, 
że taki zapis nie może być ujęty w regulaminie , ale zostanie zapisany w umowie o 
administrowaniu.  
Radny Damian Sułkowski w sprawie zaostrzeń i wymogów, jakie muszą spełniać 
targowiska , gdzie odbywa się sprzedaż zwierząt. Radny powołał się na  
Rozporządzenie Ministra Rolnictwa z 2008 r. oraz na nowelizacje ustawy o ochronie 
zwierząt i utrzymaniu porządku, i czystości w gminie z 2011 r. Radny zwrócił się o 
opinię prawną. Na sesji nie było Pani Mecenas. 
Burmistrz Robert Lewandowski wyjaśnił, iż budowa targowiska była dotowana z 
programu unijnego . W warunkach o dotację  nie było takiego rodzaju handlu . W 
czasie funkcjonowania starego targowisko nikt nie zgłaszał tego typu  potrzeb . W 
sytuacji ,kiedy potrzeby byłyby zgłaszane to zostałyby przez urząd przeanalizowane. 
Na nowym targowisku nie będzie możliwości sprzedaży zwierząt , ponieważ 
przygotowanie zaplecza wymaganego przepisami jest bardzo kosztowne.  
Radni nie zgłosili innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 15 głosami „za”),  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXV.185.2012 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i sprawozdań. 
Burmistrz Robert Lewandowski  złożył Informację z podjętych zarządzeń  za okres 
od 27.09.2012 r. do 14.11.2012 r. Podjętych zostało  22 zarządzeń. 
1. w sprawie powołania Zespołu ds. wdrożenia systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Żmigród .  
W skład zespołu wchodzą: 
Pan Zdzisław Średniawski  Z-ca Burmistrza –przewodniczący , 



Pan Wiesław Kras Kierownik Ref.Roś –członek, 
Pan Artur Kanicki Dyrektor MZGK-członek, 
Pani Anna Waloch Gł. Księgowa MZGK- członek, 
Pani Adrianna Kiełczykowska  Insp.ds.gospod.odpadami.-członek 
Pani Aneta Niemiec-Kruszelnicka Insp.ds.należn,publicznopraw.-członek 
Zespół został powołany na czas wykonania zadań i ulega rozwiązaniu z dniem 
30.06.2013 r. 

2. trzy  zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami                 
i paragrafami  w budżecie Gminy Żmigród na 2012 r. 

3. w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2012 r. Zwiększono planowane 
dochody i wydatki o kwotę 28.726,-zł . W wyniku zmian dochody budżetu gminy 
wynoszą 50.119.583,80 zł ,a wydatki budżetu gminy wynoszą 55.587.170,40 zł 
.Deficyt wynosi 5.467.586,60 zł  

4. w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2012 r. Zwiększono planowane 
dochody i wydatki o kwotę 238.319,34,-zł . W wyniku zmian dochody budżetu 
gminy wynoszą 50.339.412,14 zł ,a wydatki budżetu gminy wynoszą 
55.806.998,74 zł .Deficyt wynosi 5.467.586,60 zł, 

5.  dwa zarządzenia w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie 
bezprzetargowym na czas nieokreślony następujące nieruchomości gruntowe 
stanowiące własność Gminy Żmigród: 

 Obręb Osiek –działka nr 172 AM 1 o pow.0.08 ha na rzecz Pana Antoniego 
Szachniewicza, 

 Obręb Osiek –działka nr 173 AM 1 o pow.0.09 ha na rzecz Pana Juliana 
Szachniewicza, 

 Obręb Osiek –działka nr 174 AM 1 o pow.0.07 ha na rzecz Pana Tadeusza 
Pawłowskiego, 

 Obręb Żmigród –część działki  nr 111 AM 7 o pow.0.02 ha na rzecz Pana Marcina 
Zarzeckiego 

 Obręb Żmigród –działka nr 3/4 AM 26 o pow.0.3494 ha na rzecz Państwa Gabrieli 
i Bernarda Sucholińskich, 

 Obręb Borzęcin –część działki nr 84/4 AM 1 o pow.0.44584 ha na rzecz Pana 
Izydora Zajączkowskiego , 

6. w sprawie przedłożenia projektu uchwały dla Rady Miejskiej na sesję 11.10.2012 
roku, 

7. pięć zarządzeń w sprawie obniżenia ceny nieruchomości; 

 w trzecim przetargu nieograniczonym na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 
Gminy Żmigród , położonej w granicy działki nr 244/2 AM 1 obręb Kędzie o 
pow.0.0192 ha , za cenę 8.500,-zł tj. o 4 tys. zł mniejszą w porównaniu do ceny w 
drugim przetargu, który został nierozstrzygnięty( stara świetlica), 

 w drugim przetargu nieograniczonym na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 
Gminy Żmigród , położonej w granicy działki nr 206 AM 1 obręb Powidzko o 
pow.0.0348 ha , za cenę 103 tys.zł tj. o 101.500,-. zł mniejszą w porównaniu do 
ceny w pierwszym przetargu, który został nierozstrzygnięty( stara sala 
gimnastyczna),  

 w drugim przetargu nieograniczonym na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 
Gminy Żmigród , położonej w granicy działki nr 135 AM 1 obręb Borek o pow.0.02 
ha , za cenę 72 tys. zł tj. o 71.600,-. zł mniejszą w porównaniu do ceny w 
pierwszym przetargu, który został nierozstrzygnięty( stara świetlica),  

 w trzecim przetargu nieograniczonym na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 
Gminy Żmigród , położonej w granicy działki nr 221/1 AM 1 obręb Korzeńsko o 



pow.0.08 ha , za cenę 97 tys. zł tj. o 58 tys. zł mniejszą w porównaniu do ceny w 
drugim przetargu, który został nierozstrzygnięty( stara świetlica-bar),  

 w drugim przetargu nieograniczonym na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 
Gminy Żmigród , położonej w granicy działki nr 90 AM 1 obręb Laskowa o 
pow.0.0172 ha , za cenę 37 tys. zł tj. o 35 tys. zł mniejszą w porównaniu do ceny 
w pierwszym przetargu, który został nierozstrzygnięty( stara świetlica),  

8. w sprawie powierzenia Pani Lilli Maciocha pełnienie obowiązków Dyrektora Szkoły 
Podstawowej im. Janusza Korczaka w Barkowie przez okres 8 miesięcy tj. od 1 
listopada 2012r. do 30 czerwca 2013 r. 

9. w sprawie udzielenia Pani Lilli Maciocha p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Janusza Korczaka w Barkowie pełnomocnictwa do dokonywania czynności 
prawnych związanych z prowadzeniem jednostki w granicach zwykłego zarządu , 

10. w sprawie przedłożenia projektów uchwał do Rady Miejskiej na sesję 
14.11.2012 r., 

Inne informacje: 
Pan burmistrz Robert Lewandowski odniósł się do dwóch spraw: 
- dotyczy uchwały Rady Miejskiej w Żmigrodzie w sprawie odmowy zatwierdzenia 
taryfy na zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Żmigród przez 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy” sp.zo.o. z siedzibą w 
Miliczu, którą Rada podjęła w październiku br. Pan burmistrz poinformował, że 
Nadzór Wojewody nie uchylił uchwały i tym samym  potwierdził zasadność 
stanowiska Gminy.   Kontynuując temat Pan  burmistrz powiedział, iż argumenty , 
których użył w trakcie omawiania w/w uchwały były słuszne i zasadne. Podjęcie 
przez Radę uchwały w sprawie odmowy zatwierdzenia taryfy wydłużyło w czasie 
złożenie nowego wniosku przez PGK „Dolinę Baryczy”. Ponadto naszą dobrą decyzję 
potwierdził również Sąd Administracyjny  w dniu 19.10.br. odrzucając powództwo 
Spółki PGK. Burmistrz Robert Lewandowski skierował podziękowanie do Radnych , 
którzy poparli jego stanowisko i głosowali za uchwałą, ponieważ jest to dowód 
poparcia i obrony mieszkańców. 
- targowisko  
Termin otwarcia targowiska jest planowany w połowie grudnia. Pan burmistrz zwrócił 
się do radnych i sołtysów o działania w kierunku uaktywnienia targowiska w 
dodatkowy dzień, jakim będzie sobota. 
Obrady po wcześniejszym zwolnieniu się opuścili:  
Radny Henryk Bagiński,  
Radny Józef Łysikowski  
Radna Joanna Maria Kantor,  
Radny Dariusz Gierus.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad wystąpienia Pana Jarosław Perduta Rzecznika Prasowego z Biura Wojewody 

Dolnośląskiego Urząd Wojewódzki we Wrocławiu w temacie: 

Informacja dotycząca zmiany sposobu nadawania sygnału telewizyjnego w zakresie 

zamiany techniki analogowej na cyfrową oraz wskazania potencjalnych konsekwencji 

tego procesu dla mieszkańców Gminy Żmigród. 

Pan Jarosław Perduta Rzecznik Prasowy z Biura Wojewody Dolnośląskiego Urząd 

Wojewódzki we Wrocławiu. 

Pan Rzecznik Prasowy poinformował, że z dniem 28 listopada br. wyłączony 

zostanie  stary nadajniki telewizyjne w Śremie oraz co należy zrobić żeby nadal 



odbierać programy telewizyjne ( ulotka w tym temacie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Pan Waldemar Wysocki Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Trzebnickiego 

zwrócił się do Rzecznika w sprawie działań, które pomogłyby starszym osobom 

przejść tę cyfryzację.  

Pana Jarosław Perduta Rzecznik Prasowy wyjaśnił, iż temat ten przedstawi w 
czasie spotkania, które w tematyce cyfryzacji odbywają się. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań. 
Radni nie wnieśli Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków. 
Sołtys Sołectwa Żmigródek zwróciła się z prośbą o pomoc i spowodowanie, aby 
psy właściciela nieruchomości przy obwodnicy nie zagrażały bezpieczeństwu 
mieszkańców, którzy sąsiadują z tą nieruchomością. 
Z-ca Burmistrza Zdzisław Średniawski poinformował, że na dzień dzisiejszy nie 
ma możliwości umieszczenia psów w schronisku ze względu na brak miejsca. Jeżeli 
w schronisku będzie miejsce psy zostaną tam umieszczone. 
Radny Rafał Zagórski z racji zawodu Policjanta poinformował, że Policja 
wielokrotnie nakładała mandaty oraz skierowała sprawę do sądu na właściciela 
nieruchomości za brak odpowiedniego zabezpieczenia ogrodzenia przed wyjściem 
psów na zewnątrz.  
Radny Damian Sułkowski w sprawie remontu ulic w mieście, które ulice będą 
remontowane. 
Pan Ireneusz Pyczak kierownik Ref. IRL poinformował, że następnymi ulicami, 
które będą remontowane to ulice 22 Lipca i 23 Stycznia. 
Radny Leszek Kraszewski w sprawie zajęcia drogi i brakiem przejścia dla 
mieszkańców bloku w Żmigródku . Radny zwrócił się z prośbą o rozwiązanie tego 
problemu. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował, że na dziś nie można tej 
sprawy załatwić tak, żeby usatysfakcjonować każdą ze stron. Kierownik dodał, że na 
chcą tam wydzielić 1,5 m na przejście dla pieszych, a drogę chcą wydzierżawić dla 
dwóch mieszkańców. 
Radny Rafał Zagórski skierował podziękowanie do osób, które uczestniczyły w 
pogrzebie jego mamy. Radny poruszył temat braku miejsca do pochówku na 
cmentarzu parafialnym w Żmigrodzie, iż temat jest ważny i należy się nim zająć. 
Sołtys Sołectwa Węglewo w sprawie terminu remontu przejazdu kolejowego przy 
ul. Sienkiewicza. 
Pan Ireneusz Pyczak kierownik Ref. IRL poinformował, że nie jest znany termin 
remontu. 
Radni nie wnieśli innych wolnych wniosków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołów z ostatniej sesji nr XXIII i XXIV.  
Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
Protokoły XXI i XXII został przyjęty jednogłośnie ( 11 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i komunikatów przewodniczącego: 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przekazał informację, o którą został 
poproszony w sprawie stołów bożonarodzeniowych. Wystawa stołów 



bożonarodzeniowych odbędzie się16 grudnia br. Prośba jest również o wsparcie 
finansowe, które pozwoli zorganizować wystawę.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w sprawie oświadczeń majątkowych 
poinformował ze sprawozdania dotyczące oświadczeń zostały przekazane radnym 
na koniec października br. wraz z uwagami , które przesłał Urząd Skarbowy              
w Trzebnicy. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1520. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 

 
 


